

Address

Booth # 1-521

## Dubai Investments PJSC

P.O. Box 28171, Dubai UAE

TEL: +971 4 8122400

[www.dubaiinvestments.com](http://www.dubaiinvestments.com)

Dubai Investments PJSC is a leading investment company listed on the Dubai Financial Market with over 19,800 shareholders and a paid-up capital of AED 4 billion. Incorporated in 1995, the Company has grown exponentially with investments across a number of sectors including real estate, manufacturing & processing industries, mergers & acquisitions, healthcare, education and financial investments in the UAE and the Middle East. Dubai Investments portfolio includes 40 subsidiaries & joint ventures.



### نبذة حول دبي للاستثمار:

تعد "دبي للاستثمار" إحدى الشركات الاستثمارية الرائدة والمدرجة في سوق دبي المالي، ويبلغ عدد المساهمين فيها أكثر من 19800 مساهم، بينما يبلغ رأسمالها المدفوع 4 مليار درهم إماراتي. ومنذ تأسيسها في العام 1995، شهدت الشركة نمواً كبيراً وشملت استثماراتها العديد من الأعمال في القطاعات الرئيسية وهي القطاع العقاري، والقطاع الصناعي، والصناعات التحويلية، وعمليات الاندماج والاستحواذ وقطاعي الصحة والتعليم والاستثمارات المالية في دولة الإمارات ومنطقة الشرق الأوسط.

وتزخر محفظة أعمال دبي للاستثمار حالياً بأكثر من 40 شركة تابعة ومشروعاً مشتركاً ضمن مجموعة واسعة من القطاعات.